



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2017-20**

under the

**EMPLOYMENT STANDARDS ACT
(O.C. 2017-180)**

Filed July 28, 2017

1 *New Brunswick Regulation 2017-8 under the Employment Standards Act is amended by adding after section 1 the following*

Definition of “Act”

1.1 In this Regulation, “Act” means the *Employment Standards Act*.

2 *Section 2 of the Regulation is repealed and the following is substituted:*

2 Unless otherwise provided in the Act or any regulation made under the Act, this Regulation applies to every employee and employer in New Brunswick.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2017-20**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES NORMES D’EMPLOI
(D.C. 2017-180)**

Déposé le 28 juillet 2017

1 *Le Règlement du Nouveau-Brunswick 2017-8 pris en vertu de la Loi sur les normes d’emploi est modifié par l’adjonction de ce qui suit après l’article 1 :*

Définition de « Loi »

1.1 Dans le présent règlement, « Loi » s’entend de la *Loi sur les normes d’emploi*.

2 *L’article 2 du Règlement est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

2 Le présent règlement s’applique à l’ensemble des salariés et des employeurs du Nouveau-Brunswick, sauf indication contraire dans la Loi ou ses règlements.